
INSPRAAKREACTIE 
 

Geachte leden van de gemeenteraad van de Gemeente Groningen, 

  

  

Wat betreft het vaststellen van het bestemmingsplan Friesestraatweg 231 betreuren wij dat het 

college voorstelt de zienswijzen niet over te nemen.  

Wat betreft het punt geluidsbelasting, waarvan ook de gemeente erkent dat die door Ring 

West nogal fors is, begrijpen we niet helemaal wat er bedoeld wordt met het ‘overgrote’ deel 

van de binnentuin. Waar ligt dit overgrote deel? En wat valt buiten dit deel en hoe hoog is de 

belasting daar? 

Voorts merken we op dat we vinden dat de ontwikkeling van de Reitdiepzone een 

lappendekken aan bestemmingsplannetjes is geworden, met een niet te volgen volgorde van 

ontwikkeling van de verschillende kralen. Het lijken plannen die weinig met elkaar 

samenhangen. Het grootste manco daarin vinden we het uitsluiten in deze plannen van een 

visie op de ontsluiting. Er wordt steeds verwezen naar herinrichting Friesestraatweg en Ring 

West. Dan komt alles goed. De herinrichting Friesestraatweg en Ring West zijn echter niet 

besloten. We hebben vernomen in de Klankbordgroep Ring West dat  gezien de hoeveelheid 

en kabels en buizen de Friesestraatweg een klinkerweg moet blijven. Bij de enorme omvang 

van de woningprojecten vinden we dat problematisch. Een klinkerweg kan toch bezwaarlijk 

een hoogwaardige ontsluiting vormen.  

We missen we een gebrek aan mobiliteitsvisie: met welke verkeersmiddelen fiets, voetganger, 

ov, auto moet het plan bij voorkeur ontsloten worden? En hoe worden vooral fiets en 

voetganger goed gefaciliteerd? 

Tot slot vinden we het jammer dat in dit bestemmingsplan niet meteen wordt 

geëxperimenteerd met natuurinclusief bouwen. 

  

Met een vriendelijke groet, 

  

namens Wijkoverleg Vinkhuizen 

Paul Marius Borggreve, secretaris 
 


